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INTERPELACJA 
  
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
Uprzejmie proszę o wyjaśnienie, jak wyglądają plany i propozycje na 
zagospodarowanie przestrzeni ryneczku na Sołaczu przy ul. Urbanowskiej. 
 
 Czy prawdą jest, że na terenie rynku będzie funkcjonować myjnia samochodowa i 
czy takie były plany i zamierzenia Spółki Targowiska dla tej przestrzeni.  
 
Proszę wyjaśnić od kiedy projekt – myjni był rozważany dla tego terenu, czy w tej 
sprawie prowadzono konsultacje z Radą Osiedla Sołacz i jaka jest opinia 
mieszkańców w przedmiotowej sprawie. 
 
 
 
                                                                                 Z poważaniem 
                                                                                Halina Owsianna 
 


